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AO.BR.0022.190.2023 

 

 

Protokół Nr 190/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Nowotomyskiego 

w dniu 15 marca 2023 r. 

 

 

 W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: Starosta Nowotomyski – Andrzej 

Wilkoński, Wicestarosta Nowotomyski – Marcin Brambor, Członkowie Zarządu Powiatu, 

Sekretarz Powiatu – Ewa Bąbelek, Skarbnik Powiatu – Barbara Golon oraz Kierownik Wydziału 

Inwestycji – Adrianna Brzostowska zgodnie z listą obecności, która stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. 

 

 O godzinie 13.30 posiedzenie otworzył Starosta, który powitał wszystkich obecnych i 

zapytał, czy do porządku obrad są jakieś pytania, uwagi lub wnioski? Nikt się nie zgłosił. 

 Porządek obrad Zarządu stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad. 1. Podjęcie uchwały w sprawie umorzenia należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że podjęcie ww. uchwały jest konsekwencją decyzji 

Zarządu Powiatu z dnia 22 lutego br. w sprawie rozpatrzenia wniosku o umorzenie należności 

o charakterze cywilnoprawnym. 

 Starosta zapytał, czy do ww. projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 623/FN/2023 w sprawie umorzenia 

należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. 

 

Ad. 2. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa 

użytkowania wieczystego gruntu od Polskich Kolei Państwowych S.A. (dot. przyjęcia od 

Polskich Kolei Państwowych S.A. nieruchomości położonej w Zbąszyniu na cele związane z 

inwestycjami infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań własnych jednostki w 

dziedzinie transportu - utrzymanie powiatowych dróg publicznych). 

 Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 624/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny prawa użytkowania wieczystego gruntu od Polskich Kolei Państwowych 

S.A. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny prawa własności 

nieruchomości od Skarbu Państwa (dot. przyjęcia od Skarbu Państwa nieruchomości 
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położonej w Komorowie, w celu realizacji inwestycji "Budowa kładki pieszo - rowerowej na 

rzeką Czarna Woda w m. Komorowo na drodze powiatowej nr 1731P Lewice - Zębowo - 

Lwówek). 

 Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 625/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny prawa własności nieruchomości od Skarbu Państwa. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

od Gminy Kuślin (dot. przyjęcia od Gminy Kuślin nieruchomości położonej w Turkowie, w 

celu utrzymania dróg publiczno - powiatowych). 

 Starosta przedstawił uchwałę i zapytał, czy są pytania? Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał uchwałę pod głosowanie. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę nr 626/GN/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

przyjęcie darowizny nieruchomości od Gminy Kuślin. 

 

Ad. 5. Przyjęcie na sesję Rady Powiatu Nowotomyskiego: 

a) projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej w roku 2023 na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, położonym lub znajdującym się na obszarze Powiatu 

Nowotomyskiego, niestanowiącym jego własności. 

Starosta przedstawił projekt uchwały i zapytał, czy są pytania lub uwagi? 

Nikt się nie zgłosił. 

Starosta poddał pod głosowanie przyjęcie ww. projektu uchwały na sesję Rady 

Powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął ww. projekt uchwały na XLVI sesję Rady Powiatu. 

 

Ad. 6. Wyrażenie opinii dla Polskiego Koncernu Naftowego Orlen S.A. (Oddział Geologii i 

Eksploatacji PGNiG w Warszawie) w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji w zakresie 

terminala dla inwestycji pn. Zagospodarowanie złóż gazu ziemnego Babimost, Zbąszyń. 

 Starosta omówił treść wniosku Polskiego Koncernu Naftowego Orlen S.A. w sprawie 

ustalenia lokalizacji inwestycji w zakresie terminala dla inwestycji pn. „Zagospodarowanie złóż 

gazu ziemnego Babimost, Zbąszyń” i zapytał, czy są pytania lub uwagi? 

 Pytań i uwag nie było. 

 Starosta zapytał, kto jest za wyrażeniem pozytywnej opinii dla Polskiego Koncernu 

Naftowego Orlen S.A. w ww. sprawie? 

 Zarząd jednogłośnie wyraził pozytywną opinię dla Polskiego Koncernu Naftowego 

Orlen S.A. (Oddział Geologii i Eksploatacji PGNiG w Warszawie) w sprawie ustalenia 

lokalizacji inwestycji w zakresie terminala dla inwestycji pn. „Zagospodarowanie złóż gazu 

ziemnego Babimost, Zbąszyń”. 
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Ad. 7. Sprawy bieżące. 

a) rozpatrzenie wniosku o umorzenie należności (dot. sprawy nr FN.3221.9.2023) 

 Skarbnik Powiatu przedstawiła wniosek w sprawie umorzenia należności w łącznej 

kwocie 32.434,05 zł. 

 Starosta zapytał, czy są jakieś pytania lub uwagi do wniosku?  

 Nikt się nie zgłosił. 

 Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku? 

 Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 

b) rozpatrzenie wniosku o umorzenie należności (dot. sprawy nr FN.3221.14.2023) 

 Skarbnik Powiatu przedstawiła wniosek w sprawie umorzenia należności w łącznej 

kwocie 554,40 zł. 

 Starosta zapytał, czy są jakieś pytania lub uwagi do wniosku?  

 Nikt się nie zgłosił. 

 Starosta zapytał, kto jest za pozytywnym rozpatrzeniem wniosku? 

 Zarząd jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 

 Kierownik Wydziału Inwestycji o godzinie 13.45 dołączyła do obrad Zarządu.   

 

 Starosta poinformował, że został ogłoszony nabór wniosków przez Wojewodę 

Wielkopolskiego w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i poprosił Kierownika 

Wydziału Inwestycji o przedstawienie propozycji inwestycji, które mogłyby wziąć udział w tym 

naborze. 

 Kierownik Wydziału Inwestycji poinformowała, że ww. nabór o dofinansowanie z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg dotyczy zadań mających na celu wyłącznie poprawę 

bezpieczeństwa niechronionych uczestników ruchu dróg powiatowych lub gminnych. Wnioski 

można składać do 1 kwietnia br. Dofinansowanie będzie wynosić maksymalnie 80 % kosztów 

kwalifikowanych, a realizacja inwestycji przewidziana jest na okres nie dłuższy niż 12 miesięcy. 

Rozpoczęcie prac inwestycyjnych musi rozpocząć się w roku bieżącym. Kierownik wskazała 

inwestycje, które mają szansę na uzyskanie dofinansowania w ramach ww. naboru: 

- Budowa chodnika przy drodze powiatowej nr 2743P Opalenica-Kozłowo, ul. 

Bukowa o długości 410 metrów. Szacowany koszt realizacji wynosi 341.000,00 zł, 

- Rozbudowa drogi powiatowej nr 2749P na odcinku Porażyn Tartak – Kopanki - 

budowa ścieżki pieszo-rowerowej o długości 1340 metrów. Szacowany koszt 

realizacji wynosi 1.765.000,00 zł. 

W nawiązaniu do przedstawionych przez panią Kierownik propozycji, Starosta poprosił 

Skarbnika Powiatu o przedstawienie sytuacji finansowej Powiatu. 

 Skarbnik Powiatu przedstawiła obecną sytuację i możliwości finansowe Powiatu w 

odniesieniu do ewentualnej realizacji przedstawionych propozycji. 

 Podsumowując, Starosta zaproponował realizację inwestycji pn. Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 2749P na odcinku Porażyn Tartak – Kopanki - budowa ścieżki pieszo-rowerowej 

o długości 1340 metrów, z zastrzeżeniem, że Gmina Opalenica pokryje 50 % kosztów budowy. 
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W związku z powyższym należy wystąpić do Burmistrza Opalenicy z zapytaniem, czy jest 

zainteresowany realizacją tej inwestycji na ww. zasadach. Starosta dodał, że należy także 

zweryfikować posiadaną dokumentację techniczną dotyczącą tej drogi i ustalić, czy jest 

możliwość uzyskania odstępstwa od budowy kanału technologicznego przy tej inwestycji, 

generującego koszty w wysokości ok. 600.000,00 zł. 

 W wyniku dyskusji, Zarząd pozytywnie odniósł się do propozycji Starosty i wyraził 

zgodę na złożenie wniosku w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg o dofinansowanie 

budowy ścieżki rowerowej przy drodze powiatowej nr 2749 P Porażyn Tartak – Kopanki. 

  

Po wyczerpaniu porządku obrad Starosta o godzinie 14.25 zakończył posiedzenie 

Zarządu. 

 

 

        

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU 

Andrzej Wilkoński 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Protokolant: Patrycja Dembniak 


